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Interpelacje

ll Zwtacam siq z apelem do pana prezydenta o przekazanie w zauian - zamianygrunt6w
dziatk'tw 120 o powierzcltni0,2g22hazlokalizowanej przy ul.3-go Maja z,nilel4cej do
miasta natzecz.wojewody kujawsko-pomorskiego.w zatniansk;b paristwa przekuze
Miastu dwie dzialki pod tereny inwestycyjne. Diialka na rogu ul. 3-go Maja iiumskiej stoipusta i od lat 

"r"yna zagospodarowanie. Administracja ,"1do*uch-ce tam wybudowa6
budynekpod Delega|.ngrJrzqdu Wojew6dzkiegq natomiasi opuszczone budynki przez
UnEd Wojew6dzki przy ul. Brzeski_ej 6 , bytybt zagospodarowane na program Fabryka,
ogloszony przezagencjg Ronvoju Przemyrro; zolgi, tworz4coo*. -i.;sca pracy .

W tej spraw_ie do wojewo dy ztrracala sig r6wniez parnpoiet Joanna Borowiak.
Dlaczego Miasto nie chce skorzystai z okazjiwytuaowania, bez naklad6w wlasnych,

1eryotu budynk6w ozywiaj4cych to miejsce *..nt o- wocrawka.
2/ W ZFti}zkt z pismem dyrektora zakJiduKarnego we wloclawku z dnia2g.l0.20lgr.
proszg, by uwzglgdni6 w planach remontowy cnizozo r. zadaniapodlegaj4cych nabudowie parkingu przy ul- Bartnickiej 10. oiecny, zdegradow*y ;;ki"g nie jest najlepsz4wizyt6wk4 naszego miasta, a to miejice odwiedz ilqprzlbysze z'cateipolski.
3/ Ponownie proszg o przejgcie przezMiasto op"r^ro"L3 posesji prry 

"i. 
il Antoniego g

we wloclawku' wtym roku w dniu I listopadidoszlo juiio otugi"gt pozaru zaproszonegoptzez osoby bezdomne, k16ry zagruhas4siednim dzialktm w tym"hafi targowej, kt6rejmiasto Woclawek j est wladcicielem.
4l Pane prerydenci_. -tju rok od panskiej obietnicy pr4rznania podwy1ek plac dlapracownik6w,,saniko" sp. zo.o. i wpK sp. z o.o. w 

"iagu 
20r6r.pruloou*, aprzekazal

Ayf- !l::i]"d*te kilkunastu os6b i nie objslo to carej cisiko pracuj4cej zatogi.
l[:::,:it{_J:drej ze zmian frrnkcjonuj4cych na Machnaczu w firmie ,"Saniko,'lnarzekal4 na dyskryminacjg ze stron kierownika tego zakladui gorsze traktowanie wstosunku do drugiej zaiany,kt6rej przeloaonym byi kiedys ou"Jov r.i.iownik. proszg

prerydenta, by spowodowal w ramich swoich uprawnieri, z"av ,iriiai4cy firma,,Saniko,,j ednakowo tralctowali wszystkich pracovrmik6w-

Janusz Dgbczyfski
Radny Rady Miasta
Wloclawek

errra a Lwfaeut


